
 
 
 

 

ZAPISNIK 
  

s redovne jesenske godišnje Skupštine Hrvatskog meteorološkog Društva  
održane 17. prosinca 2018. u 16:00 na Geofizičkom odsjeku  

Prirodoslovno matematičkog fakulteta u Zagrebu 
 
 
Predsjednik Društva Antun Marki utvrdio je da nije prisutno više od polovice ukupnog broja članova (265).                
Sukladno članku 24. Statuta HMD-a sjednica se odgodila za pola sata te se nastavilo s radom u 16:30. Broj                   
članova koji su prisustvovali Skupštini je 16, a u prilogu je potpisna lista.  
 
Predsjednik Marki je predložio dnevni red kao u pozivu na Skupštinu. Jednoglasno je usvojen konačan               
dnevni red:  

1. Otvaranje Skupštine, 
2. Izbor radnih tijela, 
3. Usvajanje Plana rada i financijskog plana za 2019., 
4. Razno. 

 
Ad 1. Predsjednik Marki je otvorio redovnu Skupštinu.  
 
Ad 2. Izabrano je radno predsjedništvo u sastavu: Antun Marki, Lovro Kalin i Mladen Rupčić, koji je ujedno i                   
zapisničar.  
Ovjerovitelji zapisnika su Goran Gašparac i Vesna Đuričić. 
 
Ad 3. Predsjednik Marki je predstavio Plan rada i Financijski plan za 2019. Predložene su glavne aktivnosti                 
Društva u 2019. godini: zakonska regulativa vezana uz meteorološku djelatnost, tiskanje brojeva 53 i 54               
Hrvatskog meteorološkog časopisa, organiziranje stručnih izleta, aktivnosti oko prijave na natječaj           
„Tematske mreže za društveno-ekonomski razvoj te promicanje socijalnog dijaloga u kontekstu           
unapređivanja uvjeta rada“ te obilježavanje Svjetskog meteorološkog dana.  
 
Predsjednik je izvijestio Skupštinu o zadnjim spoznajama vezanim uz donošenje Zakona o meteorološkoj             
djelatnosti. Trenutno samo Državni hidrometeorološki zavod (DHMZ) sudjeluje u izradi novog zakona. Stoga             
je na prijedlog članova, Skupština zadužila Predsjednika da što prije kontaktira ravnateljicu DHMZ-a te              
provjeri u kojoj je fazi donošenje Zakona i ponudi pomoć Društva prilikom sastavljanja i donošenja istoga. 
 
HMD planira izdavanje 53 i 54 broja HMČ-a. Zadnji 52. broj je otisnut, ali još nije distribuiran prema                  
korisnicima. Iskazano je nezadovoljstvo postupcima Uredništva časopisa vezanim za distribuciju.  
 
U 2019. se planira organizacija dva izleta, jednog duljeg (do tri dana) i jednog jednodnevnog izleta. 
 
Predsjednik i član upravnog odbora Ivan Güttlerizvijestili su Skupštinu o dosad poduzetim koracima vezano              
za prijavu na poziv za dodjelu bespovratnih sredstava “Tematske mreže za društveno-ekonomski razvoj te                   
promicanje socijalnog dijaloga u kontekstu unapređivanja uvjeta rada” (Tematske mreže) financiranog iz EU                         
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strukturnog fonda. U tematskom području “Klimatske promjene”, HMD je sudjelovao kao prijavitelj projekta                         
“Klimatske informacije u planiranju prostora (KLIPP)”, zajedno s 16 prijavitelja (4 tijela javnog prava (uključujući                             
DHMZ i GFZ), 7 predstavnika privatnog neprofitnog sektora (udruge) te 5 jedinica lokalne samouprave (općine                             
na području otoka Krka). Ukupna vrijednost projekta je 3.559.058,00 HRK s planiranim sredstvima za aktivnosti                             
HMD-a u iznosu od 500.000,00 HRK. Također, HMD je sudjelovao na istom natječaju kao partner u prijavi                                 
projekta “Energetski nezavisan i CO2 neutralan otok (ENCON)” u tematskom području “Zaštita okoliša i                         
obnovljivi izvori energije” čiji je nositelj udruga Eko Kvarner u partnerstvu s 18 pravnih subjekata (uključujući                             
HMD i DHMZ). Ukupna vrijednost projekta je 3.446.562,54 HRK s planiranim sredstvima za aktivnosti HMD-a u                               
iznosu od 50.000,00 HRK. 
 
Sva tražena dokumentacija predana je u roku i trenutno se očekuje odgovor nadležnih institucija. Očekivani               
odgovor nije vremenski definiran, ali se očekuje tijekom 2019. godine. U slučaju pozitivnog odgovora treba               
prilagoditi status (Statut) Društva novonastaloj situaciji (zapošljavanje administratora i značajniji priljev           
novčanih sredstava). 
 
Od voditeljice projekta “Mala meteorološka radionica” tražit će se Plan rada na projektu u 2019. godini kao i                                   
financijski plan. 
 
Meteorološki izazovi 7 su planirani za veljaču 2020. ali već u 2019. treba poduzeti većinu pripremnih radnji. U                                   
slučaju pozitivnog odgovora na prijavu natječaja „Tematske mreže“ treba prilagoditi i proširiti program Izazova. 
 
U sklopu obilježavanja Svjetskog meteorološkog dana, pored jubilarnih nagrada trebalo bi dodijeliti i             
nagrade za posebna dostignuća u prethodnoj godini. Radi transparentnosti dodjeljivanja nagrada, potrebno            
je donijeti pravilnik o nagrađivanju. 
 
Prezentiran je financijski plan za 2019. godinu. 
 
Plan rada i financijski plan za 2019. godinu jednoglasno su podržani.  
 
Ad 4. Jadran Jurković je istaknuo potrebu poticanja članova da kroz mrežne i Facebook stranice Društva                
promovira rad istoga. Jedan od predloženih vidova promocije je i sudjelovanje članova u ciklusu predavanja               
Priroda uživo Hrvatskog prirodoslovnog društva. 
 
Godišnja skupština završila je s radom u 17:30. 
 
 
Zapisnik vodio:             Zapisnik ovjerili: 
Mladen Rupčić Goran Gašparac                        Vesna Đuričić 
 
___________________ ___________________    ___________________ 
 
 
Prilog:  potpisna lista  
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